Al Hassan Engineering Co. S.A.O.G.

al Hassan

شركة الحسن الهندسية ش.م.ع.ع

Engineering Solutions Through People Power

الحلول الهندسية من خلال الكفاءات البشرية

Engineering, Procurement & Construction Contractor in Oil, Gas, Petrochemicals, Power, Water & Wastewater Sectors (Civil, Structural, Mechanical, Electrical, Instrumentation, Painting, Coating & Pipeline Disciplines)

Resignation of the Member of the Board of **Directors**

Al Hassan Engineering Co. SAOG advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the Investors community as follows:

Mr. Abdullah Said Amour Al Shuely has resigned as a Member of the Board of Directors of the Company, appointed by CMA vide its circular No. 73/2019 dated 12th SEPT 2019, due to personal reasons with immediate effect and the same has been accepted by the Board of Directors.

The Board thanks Mr. Abdullah for the services rendered by him during his tenure as a board member.

Murtadha Mohsin Ali Company Secretary

14X10/2019

استقالة عضو مجلس الإدارة

تود شركة الحسن الهندسية شمع ع انم تحيط علما إلى هيئة سوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين بالاتي

استقال الفاضل عبد الله سعيد عمر الشعيلي كعضو في مجلس إدارة الشركة ، الذي تم تعيينه من قبل هيئة السوق المالية عبر تعميمها رقم 2019/73 المؤرخ في 12 سبتمبر 2019 ، وذلك لأسباب شخصية وتمت الموافقة عليه من قبل مجلس الإدارة اعتبار ا من تاريخه. يشكر مجلس الإدارة السيد عبد الله على الخدمات التي قدمها خلال فترة عضويته











شكر

14/10/2019